

التاريخ: 28 يوليو 2022م.

الموضوع: قرارات اجتماع مجلس الإدارة المنعقد يوم الخميس الموافق 28 يوليو 2022م.

انعقد اجتماع مجلس إدارة الصفاء للأغذية ش.م.ع.ع، في يوم الخميس الموافق 28 يوليو 2022م وقرر أعضاء مجلس الإدارة اعتماد الحسابات المالية غير المدققة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2022م.

عرض الأداء

بلغت مبيعات الشركة للنصف الأول المنتهية في 30 يونيو 2022م، مبلغ وقدره -/26,406,021 ريال عماني مقارنة بمبلغ وقدره -/18,129,875 ريال عماني في نفس الفترة من عام 2021م بزيادة قدرها 45.65% في حين سجلت الشركة ربحا موحدا قبل حصة الخسارة من الشركات الشقيقة والضرائب بمبلغ وقدره -/162,958 ريال عماني مقارنة بصافي الربح المجمع قبل حصة الخسارة من الشركات الشقيقة والضرائب -/33,437 ريال عماني لنفس الفترة من عام 2021م. صافي الخسارة المجمعة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2022 مبلغ وقدره -/100,007 ريال عماني مقارنة بصافي خسارة مبلغ وقدره -/120,410 لنفس الفترة من عام 2021م.

والأسباب الرئيسية لتأثر أرباح الشركة ترجع إلى ارتفاع أسعار مدخلات الأعلاف والتدفق العالي للمنتجات المستوردة ذات الأسعار المنخفضة بالإضافة إلى ارتفاع تكلفة الكهرباء.

علاوة على ذلك، تسبب تذبذب وعدم انتظام التيار الكهربائي من الشبكة الرئيسية إلى تشغيل بعض مرافق المشروع بواسطة مولدات الديزل وهو ما ساهم بدوره في ارتفاع التكلفة أيضا.

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

المهندس / محمد بن سهيل الشنغري
الرئيس التنفيذي



Date : 28 July 2022.

Sub : Decisions of the Board Meeting held on Thursday 28 July 2022.

The un-audited Financial Statements for the first 1st half ended 30th June 2022 were approved by the Board of Directors of A'SAFFA FOODS SAOG in the meeting held on July 28, 2022.

Performance Review

Sales for the first half ended 30th June 2022 was RO. 26,406,021/- as compared to RO. 18,129,875/- during the same period of year 2021 showing an increase of 45.65%. The Company achieved a consolidated profit before Share of Loss from associates and Tax RO.162,958/- as compared to consolidated profit before Share of Loss from associates and Tax RO.33,437/- for the same period of year 2021. The Consolidated net loss for the period ended 30th June 2022 was RO. 100,007/- as compared to net loss of RO. 120,410/- for the same period of year 2021.

The performance was affected due to exorbitant increase of feed material prices and lower Sales realization due to the cheap imports. Moreover, the Electricity from the supplier grid was not stable, therefore we have to run the Slaughterhouse through the diesel run electricity generators which also increased the cost of production.

Kind Regards


Eng. Mohamed Suhail Al Shanfari

Chief Executive Officer

